
Title (en)
Oscillation exciter for construction machines

Title (de)
Schwingungserreger für Baumaschinen

Title (fr)
Générateur de vibrations pour machines de construction

Publication
EP 2789862 A1 20141015 (DE)

Application
EP 13163221 A 20130410

Priority
EP 13163221 A 20130410

Abstract (en)
[origin: US2014305235A1] A pivot motor, particularly for a vibration exciter for construction machines, has a pivot motor housing that is mounted so
as to rotate on a pivot motor shaft. At least two pressure chambers to which a hydraulic oil is to be supplied are provided, by way of which oil the
pivot motor can be driven. The pivot motor shaft is provided with an axial bore, into which a lance disposed in torque-proof manner projects, through
which lance axially at least two channels for supplying oil to the pivot motor are passed, which end in ring grooves introduced on the outside of the
lance, at least in certain regions, at a distance from one another. Radial bores for connecting the at least two ring grooves of the lance with the at
least two pressure chambers are introduced into the pivot motor shaft.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Schwenkmotor, insbesondere für einen Schwingungserreger für Baumaschinen, mit einem Schwenkmotorgehäuse,
das auf einer Schwenkmotorwelle drehbar angeordnet ist, wobei wenigstens zwei Druckkammern zur Beaufschlagung mit einem Hydrauliköl
angeordnet sind, über das der Schwenkmotor betreibbar ist. Die Schwenkmotorwelle (51) ist mit einer axialen Bohrung (511) versehen, in die eine
drehfest angeordnete Lanze (6) hineinragt, durch die axial wenigstens zwei Kanäle (64) zur Ölversorgung des Schwenkmotors (5) geführt sind,
die in beabstandet zueinander außen an der Lanze (6) zumindest bereichsweise umlaufend eingebrachten Ringnuten (65) münden, wobei in der
Schwenkmotorwelle (51) radiale Bohrungen (512) zur Verbindung der wenigstens zwei Ringnuten (65) der Lanze (6) mit den wenigstens zwei
Druckkammern (57) eingebracht sind.
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